
Godt nytår til alle.

 
Forberedelserne til SK 2010 er godt igang og det er nu, med få ændringer, lykkes at få 10 delegerede til
vores region.
I den forbindelse vil jeg lige minde om SK-arbejdslørdag  d. 17. april hvor alle forslag samt øvrigt materiale
bliver gennemarbejdet. Materialet vil blive udsendt,så snart det tilflyder sekretariatet.

 
Regionsrådet har afholdt det årlige budgetmøde d. 4. januar og både regnskab og budget ser fornuftigt ud.

 
Ole,der kandiderer til sekretærposten,er startet som føl og deltog derfor i budgetmødet.

 
Jeg er vidende om,at nogle grupper er i tvivl om hvor hattepenge til regionen skal sendes hen. Hattepenge
sendes til KASSEREREN i regionen og ikke til sekretæren.

 
Jeg vil endnu en gang opfordre alle grupper i regionen til at vælge en grupperepræsentant --  jo flere
grupperepræsentanter jo bedre.

 
Alle ønskes et godt forår 2010 med masser af servicearbejde til gavn for den lidende alkoholiker.

 
Kærlig AA-hilsen Susanne.

Nyt fra sekretæren!

d. 10-1-10 Var Ole (min mulige afløser) og jeg i København til kursus i AA data basen. Det var en
god tur og vi fik en del med hjem.
Alt vedrørende mødelister, grupperepræsentanter og postadr. SKAL sendes til Sekretæren.
Der går lige lidt tid inden det rigtigt kører, vi mangler stadig noget adgang, men det kommer, det
skal nok komme til at køre inden overdragelsen.

Vi ses
Ivan.


